
Folketingets Socialudvalg

Dato: 27. januar 2010

Under henvisning til Folketingets Socialudvalgs brev af 21. december 

2009 følger hermed indenrigs- og socialministerens svar på spørgsmål 

nr. 196 (SOU Alm. del).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Baastrup (SF).

Spørgsmål nr. 196

”Ministeren bedes redegøre for hvordan, ministeren mener, at kommunerne kan 

prioritere handicapboliger højt, jf. ministerens udtalelser til dagbladet Information 

den 30. november 2009, når nu de offentlige investeringer på handicapområdet 

er faldet med, hvad der svarer til 66 pct. i perioden fra 2001 til 2008, jf. Arbejder-

bevægelsens Erhvervsråds undersøgelse "Voldsomt fald i handicapinvesteringer 

siden 2001" fra 30. november?” 

Svar:

Der henvises til besvarelsen af spørgsmål nr. 173 (SOU alm. del).
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